
 

Főszerkesztői beszámoló 

az ELTE TTK HÖK 2023. 04. 11-ei Küldöttgyűlésére 

 

Időrendi bontás: 

• február 28. – Rendes Küldöttgyűlés 

• március 8. – ELTE Press megbeszélés 

• március 23. – Megbeszélés Fritz Petrával 

• március 24. – Heritage Night 

• március 26. – InterNyúz S01E01 megjelenése 

• március 29. – Nyomtatott kiadás igénylőlapjának és árajánlatkérőjének leadása 

• március 29. – TéTéKás Felező 

• április 4. – Tisztségviselői ülés 

• április 6. – Megbeszélés Nagy Katalinnal 

• április 9. – InterNyúz S01E02 megjelenés 

• április 11. – Kész nyomtatott újság leadása a nyomdának 

• A fentieken kívül egyeztettem Juhász Annával, Kovács Andreával, Nagy Fruzsinával 

és Papp Gergellyel. Mig Andrással és Fritz Petrával pedig a megbeszéléseken kívül is 

kapcsolatot tartottam a folyamatban lévő ügyekben. 

 

Szöveges beszámoló: 

Március 8-ára szervezték a következő ELTE Press megbeszélést. Itt szóba jött az, hogy 

segíthetnénk egymás munkáját azzal, hogy megosztjuk másik kari lapok cikkeit, amikről úgy 

gondoljuk a saját karunk hallgatóit is érdekelheti. Létrehoztak egy táblázatot, ahova 

feltölthetjük ezeknek a cikkeknek az elérését, mások pedig bejelölhetik, ha megosztották. 

Emellett felvázoltam az új terveim, ötleteim nekik, elmagyaráztam az új irányt, melynek fő 

része az InterNyúz. Princz Laura (ELTE Online főszerkesztője) pedig megosztotta a 

tapasztalatait a TikTok használatával kapcsolatban. 

Március 23-án Fritz Petrával beszéltünk a Nyúz jelenleg futó ügyeiről, főként az InterNyúzról 

és a nyomtatott kiadásról. 



Március 24-én Székely Dominik, a TéTéKás Nyúz fényképésze fotózott a Heritage Night-on, 

aminek képei kikerültek a Facebook oldalra is. 

Március 26-án óriási örömömre kikerült a Nyúz YouTube-csatornájára az első InterNyúz 

epizód, amiben Mig Andrással és Fritz Petrával beszélgettünk a HÖK hatásköréről, feladatairól. 

A videó megjelenése óta több új feliratkozónk, Instagram követőnk is lett, és a megtekintések 

száma is emelkedik. Nagy mérföldkőnek tekintem ezt a tisztségviselői munkám során, 

remélem, akadályok nélkül, minél tovább fog folytatódni ez az interjúsorozat. 

Március 29-én leadtam az árajánlatkérést és az igénylőlapot is a nyomtatott kiadáshoz. Az 

árajánlat megérkezett, amit Mig Andrással való egyeztetés után el is fogadtunk. 

Március 29-én betegség miatt utolsó pillanatban kellett fotóst keresni a TéTéKás Felezőre, és 

Temesi Ádám, egy GTK-s hallgató, aki már a 2022-es gólyatáborunkban is fotózott, elvállalta 

az estét. A képeket már megkaptam, terveim szerint még a Küldöttgyűlés előtt kikerülnek 

Facebook-ra. 

Április 4-én részt vettem az tisztségviselői ülésen. Sajnos keddenként órám van 19:00-ig, ezért 

csak a második felére tudtam megérkezni. Szó volt többek között a következő csapatépítő 

időpontjáról és arról, hogy minden tisztségviselői poszthoz tartoznia kéne egy kisokosnak, 

amiben a konkrét teendők lennének felsorolva; ennek szervezéséről is ötleteltünk. 

Április 6-án a szerkesztőség egyik tagjával, Nagy Katalinnal tartottam megbeszélést. Még 

februárban jelezte nekem, hogy a TikTok-fiók vezetésében és működtetésében szívesen 

segédkezne nekem. Ezzel kapcsolatban ismertettem az igényeimet, terveimet, és közösen 

ötleteltünk utána. Remélhetőleg, a közeljövőben ez a cél is megvalósításra kerül. 

Április 9-én fog megjelenni a következő InterNyúz epizód, ami a kari ösztöndíjakról fog szólni. 

Az ehhez a témához legjobban értők, Mészáros Dorottya és Papp Gergely voltak a vendégek. 

Terveim szerint április 11-én fogom leadni a kész újságot a nyomdának. A cikkeket az elmúlt 

másfél hétben írták a cikkírók és az általam felkért hallgatók. Jelenleg az olvasószerkesztés 

zajlik a szerkesztőség által, és grafikai munkák készülnek a borító belsejére, utána pedig a 

hétvégén én fogom betördelni, és megszerkeszteni az újságot. 

A következő InterNyúzok felvételének időpontját már kijelöltük. Április 20-án 12:30-16:00 

között ejtjük meg az első évad maradék 3 részének forgatását. Ezek témái: szociális ösztöndíjak 

bírálása, mentorrendszer, a harmadik terv szerint a gólyatábori élmények, szervezés, de ez még 

megbeszélés alatt. Ezekkel kapcsolatban kerestem meg Juhász Annát, Kovács Andreát, Nagy 

Fruzsinát és Papp Gergelyt, akik szívesen vállalták az interjút. 

Az elmúlt időszakban a levelezést kezeltem, a fogadóóráimat megtartottam, a megkereséseknek 

eleget tettem. Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdés felmerült benned, 

akkor keress bátran az elérhetőségeimen! 

2023. február 28. – 2023. április 11. 

Szász Boglárka Dorottya 

TéTéKás Nyúz főszerkesztő 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 
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